SHANLING	双耳配对 同时从充电舱取出两个耳机,双耳自动互连。 未连接10秒后,自动进入单耳配对模式。	手机配对 从充电舱取出耳机后,右耳指示灯闪烁。激活手机蓝牙, 搜索"Shanling MTW100"进行连接。	单耳配对 从电池舱内单独取出左/右耳机10秒后,搜索 "Shanling MTW100"或"Shanling MTW100 L"进行连接。
MTW100		08:30 蓝牙 开启 现在可发现"Shanling"。 可用设备 Shanling MTW100 已连按 ① 其他设备 Shanling MW100	
用户指南 User Guide			

保修条款

1、自购买之日起保修期为12个月。

- 维修时应提供有效的购买发票或购买凭证,自购买之日起 7日内,因产品本身质量问题,在保持原厂包装及附件齐 全且无损坏,可享受包退包换服务;自购买之日起第8到15 日,只可享受包换服务。
- 超过保修期我司会根据实际情况酌情收取维修费及元器件 更换费。

下列情况不属于包换、保修范围

- a. 自行拆解或未经授权维修产品;
- b. 非本公司及授权经销商出售产品;
 c. 触水,跌落,撞击等引起的故障;
- C. 触水,跌落,撞击等引起的敌脚 d. 各种自然灾害引起的损坏;
- G. 各种自然火害引起的损坏;
 e. 其它非太公司造成的损坏;
- f. 无法提供有效保修凭证:

若您所购买的产品出现质量问题,请直接联系销售商家要求提 供售后服务或代为送修,您也可通过联系山灵客服以获得服务 支持。

Warranty

- Warranty period is 12 months from the date of purchase. Please provide a valid purchase invoice or proof of purchase when applying for warranty repair.
- 2. If the product shows quality problems right after purchase, and if the original packaging was kept without damage and with full accessory, customer can apply for replacement or refund within 7 days from purchase. Between 8th and 15th day from purchase, customer can apply for replacement only.
- After the warranty period, products can be send in for repair and maintenance, but cost of labor, parts and shipping will be charged. Availability of repair parts warry.

Following circumstances results in voiding the warranty.

- a. Disassembly or repair of the product by unauthorized person.
- b. The product was sold by unauthorized distributor or dealer.
- c. Damage caused by drop, crash, liquids, sand and others.
- d. Damage caused by various natural disasters.
- e. Damage caused by third-party-company.

If your purchased product is showing quality problem, please contact your seller or the local distributor. You can also contact Shanling customer service for support.

Stereo mode

Take out both earphones from the charging case at the same time. The left and right earphone will pair with each other, entering the stereo mode. If the earphones fail to pair, please put them back into the charging case and repeat process.

If the earphones were previously paired with any device, they will automatically attempt to reconnect to the last connected device.

If the earphones are not connected to any device within 5 minutes, they will automatically turn off to save power.



Pairing with phone

Take out both earphones from the charging case. The earphones will automatically enter pairing mode, LED indicator on the right earphone will be flashing.

Open Bluetooth settings on your phone and select "Shanling MTW100" from list of "Available devices".



名称	MTW100说明书
尺寸	展开:600 x 80mm 折叠成品:75 x 80mm
材质	157g双铜
工艺	2C+啤+风琴折
其它	双面印刷



